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Møteleder:  
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Per Nygaard (SV) nestleder 
Gro Axelsen (Ap) 
Tore Lundberg (Ap) 
Margareth Tysnes (Ap) 
Thomas Moe Kristiansen (Ap) 
Marit Stakvik Jørgensen (Ap) 
Hanne Irene Eldby (SV) 
Tore Janssen vara tiltrådte for Nina Westlie-Bergheim (SV) 
Jens Håkon Hauge (H)  
Torunn Smedal (H) 
Bjørn Jensen vara tiltrådte for Inger Haagaas (H) i midten av 
møte 
Geir Mo (FrP)  
Arne Sandberg (FrP) 
Ann Carnarius Elseth (FrP) 

  
Forfall: Nina Westlie-Bergheim (SV) 

Inger Haagaas (H) i midten av møte 
 

  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

Torill Eliassen (Ap) 
Ferenc Seres (Ap) 
Torill Høimyr (SV) 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Tommy Grotterød, avdelingssjef barn og unge tiltrådte for  
Tove Stien, bydelsdirektør 
Ann-Lisbeth Rasmussen, avdelingssjef administrasjon 
Mary Ann Gursli, avdelingssjef voksne og familier 
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Håkon Kleven, avdelingssjef økonomi og plan 
Solveig Nyhamar, avdelingssjef rehabilitering og omsorg 
Kari Bjørneboe, bydelsoverlege 
 

Forfall fra 
administrasjonen: 

Tove Stien, bydelsdirektør 
 

  
Møtesekretær: Vibeke Fjelltun Nilsen 
 
Opprop 
 
Åpen halvtime 
Manglerud politistasjon ved Bjørn Øvrum informerte om situasjonen i Bydel Østensjø og 
de prosjekter som pågår. 
 
Representanter for LIDEL ved underdirektør Stig Kvarnes og eiendomssjef  
Tom Espen Eide informerte om saksgangen vedrørende byggesaken som omhandler 
 Johan Schaffenbergsvei 75. 
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Sak 132 /04  Godkjenning av innkalling og sakskart 
Innkalling og sakskart godkjent. 
 
Hanne Irene Eldby (SV), fremla forlag om å få satt opp ny sak på sakskartet vedr. 
Salderingsbehov 2005, en uttalelse til byrådets budsjettforslag for 2005 for å få frem 
konsekvensene av det foreliggende budsjettforslaget. Uttalelsen ble forelagt av SV og Ap. 
 
Jens Håkon Hauge (H) og Geir Mo (FrP), Saken trekkes med begrunnelse i Reglement for 
bydelene, § 4-6 Endring av saksliste. Forespørsler. 
 
Saken ble trukket og ikke satt på møtets sakskart. 
 

Sak 133 /04  Godkjenning av BU protokoll 11.10.2004 
BU protokoll 11.10.2004 godkjent. 
 

Sak 134 /04  Protokoller til orientering 
Arbeidsutvalget 01.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 08.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Omsorgskomite 08.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Oppvekstkomite 08.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Eldrerådet 08.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Råd for funksjonshemmede 09.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Ungdomsrådet 08.11.2004 
Protokoll tatt til orientering 
Arbeidsmiljøutvalget 08.11.2004 
Medbestemmelsesutvalget 08.11.2004 
Protokoller tatt til orientering 
 

Sak 135 /04  Informasjon fra administrasjonen 
1. Nyansatt BU-sekretær, Erik Johnsen. 
2. Notat om aktivitetene ved Skullerud aktivitetssenter ble levert ut til medlemmer av 

bydelsutvalget etter tidligere ønske fra Bu-leder. 
3. Håkon Kleven, avdelingssjef økonomi og plan, redegjorde for Tilleggsinnstilingen til 

budsjett 2005. 
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 Sak 136 /04  Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr 
september 2004 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr september 2004 tas til orientering  
 
Votering : Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Månedsrapport økonomi og tjenesteproduksjon pr september 2004 tas til orientering  
 
Hanne Irene Eldby (SV) la fram følgende forslag fra OVK, I forbindelse med brannen i 
hybelhuset på Abildsø kom konsekvensen av at mange mottakere av sosialhjelp ikke har 
innboforsikring. Dette utgjør en risiko for de personene det gjelder, og for bydelen som 
påføres ekstra utgifter dersom det er brann eller innbrudd. I noen kommuner er det også 
praksis å dekke innboforsikring som en del av boligkostnadene.  
 

Forslag til vedtak: 
Oppvekstkomiteen henstiller til at bydelsutvalget ber om å få forelagt en sak i løpet av 
2005 som belyser 
- Praksis i andre bydeler i Oslo 
- Anbefalinger fra Fylkesmannen 
- Andel av sosialklientene som allerede har innboforsikring 
- Kostnader forbundet med å innføre en ordning der sosialkontoret betaler 

innboforsikring og hvor kostnadene legges inn som boligkostnad.  
 
Administrasjonen setter dette opp som sak til AU-møte den 02.12.2004. 
 

 Sak 137 /04  Abildsø barnehage - nye barnehageplasser, endring av 
stilling 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Det opprettes 2 nye plasser for barn over 3 år i Abildsø barnehage. 
2. Det opprettes 50 % stilling som førskolelærer ved Abildsø barnehage. 
3. Det inndras 30 % stilling som assistent ved Abildsø barnehage. 

 
Votering : Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Det opprettes 2 nye plasser for barn over 3 år i Abildsø barnehage. 
2. Det opprettes 50 % stilling som førskolelærer ved Abildsø barnehage. 
3. Det inndras 30 % stilling som assistent ved Abildsø barnehage. 

 

 Sak 138 /04  Ungdomsrådet - nye vedtekter 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  

1. Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens forslag til vedtekter for Ungdomsrådet i 
Bydel Østensjø. 

2. Bydelsutvalget vurderer avsetning til Ungdomsrådet i forbindelse med den årlige 
budsjettbehandlingen. 
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Hanne Irene Eldby la fram OVKs innstilling med følgende forslag til vedtak: 
I vedtektenes pkt. 5 støtter Oppvekstkomiteen Ungdomsrådets forslag til 4 uorganiserte representanter 
fra hver av de tre klubbregionene og på Kafé X. 
Votering: 4 stemmer for (A og SV), 3 stemmer mot (H og FRP). 
 
For øvrig støttes bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
Votering :  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
OVKs innstilling til vedtak ble vedtatt med 8 stemmer for (Ap og SV) og 6 stemmer mot (H 
og Frp) 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget støtter bydelsdirektørens forslag til vedtekter for Ungdomsrådet i 
Bydel Østensjø. 

2. Bydelsutvalget vurderer avsetning til Ungdomsrådet i forbindelse med den årlige 
budsjettbehandlingen. 

3. I vedtektenes pkt. 5  4 uorganiserte representanter fra hver av de tre klubbregionene og 
på Kafé X. 

 

 Sak 139 /04  Tilskudd til lokale ungdomsråd i bydelene 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Ungdomsrådet delegeres myndighet til å fordele tilskuddet i henhold til føringer gitt 
av byrådsavdelingen i brev av 27.08.2004. 

2. Bydelsutvalget støtter Ungdomsrådets forslag til retningslinjer vedtatt i 
Ungdomsrådets sak 23/04. 

 
Votering : Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Ungdomsrådet delegeres myndighet til å fordele tilskuddet i henhold til føringer gitt 
av byrådsavdelingen i brev av 27.08.2004. 

2. Bydelsutvalget støtter Ungdomsrådets forslag til retningslinjer vedtatt i 
Ungdomsrådets sak 23/04. 

 

 Sak 140 /04  Bydelsdager 2004 - evaluering av arrangementet 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Evaluering av bydelsdagene 2004 tas til orientering. 
 
BMKs innstilling med følgende forslag til vedtak: 
Bydelsdirektøren bes komme tilbake med en sak til neste møte i komiteen om arrangement av 
bydelsdager 2005, hvor erfaringer fra 2004 arrangementet tas hensyn til. 
 
Votering : Enstemmig vedtatt inkludert BMKs innstilling til vedtak. 
 
Vedtak: 
Evaluering av bydelsdagene 2004 tas til orientering. 
Bydelsdirektøren bes komme tilbake med en sak til neste møte i komiteen om arrangement av 
bydelsdager 2005, hvor erfaringer fra 2004 arrangementet tas hensyn til. 
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Sak 141 /04  Kartlegging og gjennomgang av drift og produksjon 
ved eldresentre og frivillighetssentraler i Bydel Østensjø 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapporten om ”kartlegging og gjennomgang av drift og produksjon 
ved eldresentre og frivillighetssentraler i Bydel Østensjø” til etterretning. 
 
Marit Stakvik Jørgensen (Ap), stiller spørsmål om hvordan en kan sikre at Omsorgsbygg 
KF utfører de vaktmester-/vedlikeholdstjenester som bydelen betaler for, ved Manglerud 
eldresenter.  Medlemmer av eldrerådet har erfart at tjenesten i stor grad ikke blir utført. 
Frivillige gjorde denne jobben før og skal i prinsippet ikke utføre slike jobber lenger.  
Omsorgsbygg skal kvitter for utført arbeid som rapporteres til bydelsadministrasjonen, men 
dette har de unnlatt å gjøre i følge loggbok. 
 
Geir Mo (FrP), anbefaler administrasjonen om å følge opp kontrakten. 
 
Arnfinn Aabø (Ap), Administrasjonen bes gi tilbakemelding til Bydelsutvalget vedrørende 
hvilke tjenester som er tilknyttet husleiene til Omsorgsbygg og hvor stor andel av husleien 
dette utgjør. 
 
Votering : Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapporten om ”kartlegging og gjennomgang av drift og produksjon 
ved eldresentre og frivillighetssentraler i Bydel Østensjø ” til etterretning. 
 

 Sak 142 /04  Forslag til navnendring av Manglerud Nevrohjem 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Manglerud Nevrohjem endrer navn til Østensjø bo- og servicesenter. 
 
Votering : Enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Manglerud Nevrohjem endrer navn til Østensjø bo- og servicesenter. 
 

 Sak 143 /04  Tilsynsrapport fra Manglerud Nevrohjem 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsrapportene fra Tilsynsutvalg II ved Manglerud Nevrohjem med kommentarer fra 
bydelsdirektøren, tas til etterretning. 
 
Tore Lundberg (Ap), la fram følgende forslag til vedtak, På vegne av BU tilskriver 
administrasjonen hjelpemiddelsentralen og ber om en forklaring på hvorfor ventetiden er så 
lang før en bestilling blir effektuert. 
 
Votering : Bydelsdirektørens vedtak tas til etterretning.  
Tore Lundbergs (Ap) forslag ble enstemmig vedtatt . 
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Vedtak: 
Tilsynsrapportene fra Tilsynsutvalg II ved Manglerud Nevrohjem med kommentarer fra 
bydelsdirektøren, tas til etterretning. 
På vegne av BU tilskriver administrasjonen hjelpemiddelsentralen og ber om en forklaring på 
hvorfor ventetiden er så lang før en bestilling blir effektuert. 
 

Sak 144 /04  Tilsynsrapporter fra Abildsø- bo og 
rehabiliteringssenter, Langerud sykehjem og Kjernehuset 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Tilsynsrapportene fra Tilsynsutvalg 1 ved Abildsø- bo og rehabiliteringssenter, Langerud 
sykehjem og Kjernehuset med kommentarer fra bydelsdirektøren, tas til etterretning. 
 
Votering : Enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Tilsynsrapportene fra Tilsynsutvalg 1 ved Abildsø- bo og rehabiliteringssenter, Langerud 
sykehjem og Kjernehuset med kommentarer fra bydelsdirektøren, tas til etterretning. 
 

 Sak 145 /04  Fyrstikkbakken 9. Varsel om offentlig ettersyn - forslag 
til reguleringsplan 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
 
Bydel Østensjø anbefaler forslaget til reguleringsplan for Fyrstikkbakken 9, og har følgende 
bemerkninger til planforslaget: 
 
Planforslaget synes å ivareta støyproblematikk på en grundig måte da området ligger i 
krevende omgivelser i så måte, og det skal også tas jordprøver av grunnen i tråd med SFTs 
veileder 99:01A for å bestemme evt. forurensning før arbeidet igangsettes. 
 
Bydelen ser det som positivt at all parkering legges til parkeringskjeller. 
 
Vedrørende stengning av Fyrstikkbakken, som vil fjerne gjennomgangstrafikken, bedre 
støyforholdene og øke trafikksikkerheten, merker bydelen seg at mange av beboerne i 
området ikke synes dette oppveier ulempen de får ved de omveier som må kjøres for å komme 
inn og ut av området. 
Bydelen mener likevel at planforlaget kan anbefales da fordelene ved stengning er godt 
dokumentert, og totalt sett synes å gi flere fordeler enn den omkjøringsulempe stengning vil 
gi. 
 
Før en eventuell anleggsperiode må de nødvendige dispensasjoner ift. Støyforskiften o.a. være 
avklart med de lokale helsemyndigheter. 
 
Geir Mo (FrP) fremmet forslag til vedtak for FrP og H, Nest siste avsnitt endres til: 
Bydelen mener at ulempene for beboerne ved en stegning er for store i forhold til nytten  av 
en total stengning. Bydelen anbefaler derfor at veien skiltes med ”Gjennomkjøring forbudt”. 
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Votering : Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.  
FRP/H forslag til vedtak med 7 stemmer for fra FrP og H samt 1 stemme fra Ap og 8 stemmer 
mot fra Ap og SV. 
 
Vedtak: 
Bydel Østensjø anbefaler forslaget til reguleringsplan for Fyrstikkbakken 9, og har følgende 
bemerkninger til planforslaget: 
 
Planforslaget synes å ivareta støyproblematikk på en grundig måte da området ligger i 
krevende omgivelser i så måte, og det skal også tas jordprøver av grunnen i tråd med SFTs 
veileder 99:01A for å bestemme evt. forurensning før arbeidet igangsettes. 
 
Bydelen ser det som positivt at all parkering legges til parkeringskjeller. 
 
Vedrørende stengning av Fyrstikkbakken, som vil fjerne gjennomgangstrafikken, bedre 
støyforholdene og øke trafikksikkerheten, merker bydelen seg at mange av beboerne i 
området ikke synes dette oppveier ulempen de får ved de omveier som må kjøres for å komme 
inn og ut av området. 
Bydelen mener likevel at planforlaget kan anbefales da fordelene ved stengning er godt 
dokumentert, og totalt sett synes å gi flere fordeler enn den omkjøringsulempe stengning vil 
gi. 
 
Før en eventuell anleggsperiode må de nødvendige dispensasjoner ift. Støyforskiften o.a. være 
avklart med de lokale helsemyndigheter. 

 Sak 146 /04  Forespørsel om navnsetting av atkomstvei til ny 
blokkbebyggelse med avkjørsel fra Skullerudveien 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø tildeler atkomstvei til ny blokkbebyggelse (gnr/bnr 168/43) med avkjørsel fra 
Skullerudveien navnet……... 
 
BMKs innstilling med følgende forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø tildeler atkomstvei til ny blokkbebyggelse (gnr/bnr 168/43) med avkjørsel 
Skullerudveien navnet Skullerudskogen 
 
Votering : BMKs forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
Bydel Østensjø tildeler atkomstvei til ny blokkbebyggelse (gnr/bnr 168/43) med avkjørsel 
Skullerudveien navnet Skullerudskogen 
 

 Sak 147 /04  Søknad om rammetillatelse for oppføring av 
lysmasteranlegg på  Haraløkka kunstgressbane 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om rammetillatelse for oppføring av lysmasteranlegg på Haraløkka kunstgressbane 
tilsluttes. 
 
Votering : Enstemmig vedtatt  
 
Vedtak: 
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Søknad om rammetillatelse for oppføring av lysmasteranlegg på Haraløkka kunstgressbane 
tilsluttes. 
 

 Sak 148 /04  Luftkvalitet i Oslo.Tiltaksutredning med forslag til 
handlingspakker 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø har følgende bemerkninger til ”Luftkvalitet i Oslo - Tiltaksutredningen med 
forlag til handlingspakker. Bemerkningene gjelder handligspakke 2005, hvor tallet tilsvarer 
tiltaks- nummerne: 
 
1. Et effektivt virkemiddel som raskt kan settes i gang. 
 
2. Tiltaket har en usikkerhet ift. MgCl2 sin evne til å binde PM10 konsentrasjonene, da ulike 
forsøk har gitt forskjellig resultat. Effekten her bør undersøkes nærmere. Tiltaket bør 
suppleres ved at en sugebil børster og suger opp de groveste partiklene og det vil være gunstig 
å kombinere gjennomføringen med tiltak 3. 
 
3. Et noe kontroversielt forslag som krever en bred informasjonskampanje om hvorfor dette 
gjøres. En positiv ”bieffekt” er sannsynlig reduksjon i antall ulykker og tiltaket anbefales utført 
i kombinasjon med tiltak 2. 
 
4. Krav om svovelfrie drivstoff bør innføres i storbyene uavhengig om dette, eller annet, gjøres 
i områder utenom storbyene. 
 
5. Det anbefales at nødvendige midler avsettes. Endringer i skatter og avgifter for 
kollektivtrafikk og privatbilbruk vil være et effektivt virkemiddel for å lede privatbilbruken 
over mot kollektivtrafikkbruk  
 
6. Det anbefales at de nødvendige midler avsettes. En offentlig instans (Vegvesenet) må 
tillegges en pådriver-rolle for å ha realistisk mulighet for å gjennomføre tiltaket i et slik 
omfang at ønsket utslippsreduksjon kan oppnås (inntil 15% reduksjon). 
 
7. De nødvendige beslutninger for avsetting av driftsmidler bør gjøres snarest. 
 
8. Tiltaket bør gjennomføres som foreslått. 
 
 
BMKs innstilling med følgende forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø har følgende bemerkninger til ”Luftkvalitet i Oslo - Tiltaksutredningen med 
forlag til handlingspakker. Bemerkningene gjelder handligspakke 2005, hvor tallet tilsvarer 
tiltaks- nummerne: 
 
1. Et effektivt virkemiddel som raskt kan settes i gang. Subsidiering av piggfrie dekk bør 
vurderes. 
 
2. Tiltaket har en usikkerhet ift. MgCl2 sin evne til å binde PM10 konsentrasjonene, da ulike 
forsøk har gitt forskjellig resultat. Effekten her bør undersøkes nærmere. Tiltaket bør 
suppleres ved at en sugebil børster og suger opp de groveste partiklene og det vil være 
gunstig å kombinere gjennomføringen med tiltak 3. 
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3. Et noe kontroversielt forslag som krever en bred informasjonskampanje om hvorfor dette 
gjøres. En positiv ”bieffekt” er sannsynlig reduksjon i antall ulykker og tiltaket anbefales 
utført i kombinasjon med tiltak 2. 
 
4. Krav om svovelfrie drivstoff bør innføres i storbyene uavhengig om dette, eller annet, gjøres 
i områder utenom storbyene. 
 
5. Det anbefales at nødvendige midler avsettes. Endringer i skatter og avgifter for 
kollektivtrafikk og privatbilbruk vil være et effektivt virkemiddel for å lede privatbilbruken over 
mot kollektivtrafikkbruk  
 
6. Det anbefales at de nødvendige midler avsettes. En offentlig instans (Vegvesenet) må 
tillegges en pådriver-rolle for å ha realistisk mulighet for å gjennomføre tiltaket i et slik 
omfang at ønsket utslippsreduksjon kan oppnås (inntil 15% reduksjon). 
 
7. De nødvendige beslutninger for avsetting av driftsmidler bør gjøres snarest. Bydelen kan 
nevne Svartdalstunnelen som et eksempel på hvor luftkvaliteten rundt tunnelmunningen 
overskrider nasjonale mål for luftforurensning. 
 
8. Tiltaket bør gjennomføres som foreslått. 
 
Geir Mo (FrP) fremmet forslag til vedtak for FrP og H, Innstilling fra BMK-komiteen 
vedtas med følgende endringer: 

Pkt. 1. Siste setning strykes. 
Pkt. 7. Ny setning til slutt: 
 Bydelen ber om at det snarest iverksettes tiltak for å sikre at luftkvaliteten rundt 
tunnelmunningen kommer i samsvar med nasjonale mål for luftforurensning. 
 

 
Votering : Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med tilleggsforslaget 
fra BMK og FrP / H tilleggsforslag av Pkt. 7. 
FRP/H forslag til vedtak vedr. Pkt. 1 ble trukket. 
 
Vedtak: 
Bydel Østensjø har følgende bemerkninger til ”Luftkvalitet i Oslo - Tiltaksutredningen med 
forlag til handlingspakker. Bemerkningene gjelder handligspakke 2005, hvor tallet tilsvarer 
tiltaks- nummerne: 
 
1. Et effektivt virkemiddel som raskt kan settes i gang. Subsidiering av piggfrie dekk bør 
vurderes. 
 
2. Tiltaket har en usikkerhet ift. MgCl2 sin evne til å binde PM10 konsentrasjonene, da ulike 
forsøk har gitt forskjellig resultat. Effekten her bør undersøkes nærmere. Tiltaket bør 
suppleres ved at en sugebil børster og suger opp de groveste partiklene og det vil være gunstig 
å kombinere gjennomføringen med tiltak 3. 
 
3. Et noe kontroversielt forslag som krever en bred informasjonskampanje om hvorfor dette 
gjøres. En positiv ”bieffekt” er sannsynlig reduksjon i antall ulykker og tiltaket anbefales utført 
i kombinasjon med tiltak 2. 
 
4. Krav om svovelfrie drivstoff bør innføres i storbyene uavhengig om dette, eller annet, gjøres 
i områder utenom storbyene. 
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5. Det anbefales at nødvendige midler avsettes. Endringer i skatter og avgifter for 
kollektivtrafikk og privatbilbruk vil være et effektivt virkemiddel for å lede privatbilbruken 
over mot kollektivtrafikkbruk  
 
6. Det anbefales at de nødvendige midler avsettes. En offentlig instans (Vegvesenet) må 
tillegges en pådriver-rolle for å ha realistisk mulighet for å gjennomføre tiltaket i et slik 
omfang at ønsket utslippsreduksjon kan oppnås (inntil 15% reduksjon). 
 
7. De nødvendige beslutninger for avsetting av driftsmidler bør gjøres snarest. Bydelen kan 
nevne Svartdalstunnelen som et eksempel på hvor luftkvaliteten rundt tunnelmunningen 
overskrider nasjonale mål for luftforurensning. Bydelen ber om at det snarest iverksettes tiltak 
for å sikre at luftkvaliteten rundt tunnelmunningen kommer i samsvar med nasjonale mål for 
luftforurensning. 

 
8. Tiltaket bør gjennomføres som foreslått.  
 
 
Eventuelt 
 
Arnfinn Aabø (Ap), informerte om besøk av Øyvind Lønnå fra Byrådsavdeling for velferd 
og sosiale tjenester til AU-møte den 02.12.2004, vedr. utredning av alternative modeller for 
organisering av sykehjemsdrift. OVKs leder og nestleder blir invitert til denne orienteringen. 
 
Omfordelte saker i møte: 

1. Kjønnsmessig sammensetning av folkevalgte organ i Oslo kommune, Oslo kommune 
ved Bystyrets sekretariat. 

2. Miljøprosjekt Ljanselva, referat fra 19.10.2004. 
3. Brev fra Brukerrådet for Rustad eldresenter vedr. rehabilitering av trygdeboligen på 

Bogerud. 
 
Bydel Østensjø 
 
 

Arnfinn Aabø/s      Vibeke Fjelltun Nilsen 
leder        BU-seksretær 


